
   

 

 

 

PROCES VERBAL 

Incheiat astăzi  28.08.2023 

        In sedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Corneşti , judeţul Dâmboviţa. 

       Sedinţa este deschisă de secretarul general al unităţii administrativ teritoriale, care arată că 

membrii Consiliului local au fost convocaţi în sedinţă ordinară în conformitate cu prevederile 

art.134 alin.(1) din OUG.nr.57/2019 prin dispoziţia primarului nr.295/22.08.2023 şi a invitației 

înregistrată cu nr.10377/22.08.2023. 

        In urma  apelului nominal a rezultat că din cei 15 consilieri ce compun consiliul local sunt 

prezenţi un număr de 14 consilieri, lipsește nemotivat dl. ION Adrian- Constantin.  

        Se constată că ședința este legal constituită și este asigurat  cvorumul prevăzut de lege, 

necesar desfășurării acestei .           

                La sedinţă participă:secretarul general al comunei , consilierul din cadrul Compartimentului 

financiar contabilitate și doamna Nița Geta din satul Ibrianu.  

                Dl. Radu STANCU – primarul comunei Corneşti  judeţul Dâmboviţa , este invitat ca în 

conformitate cu prevederile art.135 alin.(7) din Ordonanța de Urgență   a Guvernului  nr. 

57/2019 Codul administrativ, să supună spre aprobare proiectul  ordinii de zi :     

    1.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă care să conducă lucrările  

sedințelor Consiliului local în perioada august  2023- octombrie 2023. 

- iniţiator primar Radu STANCU 

 - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetare pe secțiunea de funcționare și  

secțiunea de dezvoltare ale bugetului local al comunei Cornești  pentru trim.II / 2023 

- iniţiator primar Radu STANCU 

 - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

       3.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii nr.7 din31.01.2023 privind 

aprobarea proiectului "Sistem de Management Integrat al Deșeurilor din Județul Dâmbovița – 

OBIECTIV – Instalație de Tratare Deșeuri Colectate Separat și Centru de Aport Voluntar  

Șotânga" ; 

-  iniţiator primar Radu STANCU 

 - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

                             4.Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice și a statului de funcții al          

 comunei Cornești, județul Dâmbovița; 

- iniţiator primar Radu STANCU 

 - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

     5.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local, validarea dispoziției nr.294 

din 16.08.2023, aprobarea anexei 2 -Lista obiectivelor de investiții pe anul 2023 și a  anexei 3 

Programul de investiții publice pe surse de finanțare și virarea de credite în cadrul aceluiaș  

capitol în trim.III pentru anul 2023 ;     

 - iniţiator primar Radu STANCU 

 - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

     6.Proiect de hotărâre privind aprobarea Devizului general actualizat după finalizarea 

procedurilor de achizitie publica pentru obiectivul de investiții ”Modernizare drumuri de interes 

local în comuna Cornești ,judetul Dâmbovița”  și aprobarea  principalilor indicatori economici ; 

- iniţiator primar Radu STANCU 

 - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

      7. Proiect de hotărâre privind neasumarea responsabilităţii organizării şi derulării 

procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziţia produselor şi a 

contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative 

aferente Programului pentru școli al României în perioada 2023-2029; 

- iniţiator primar Radu STANCU 

 

 

 



 

 

 

 - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

      8.Interpelări, întrebări, petiții și alte probleme diverse. 

       Secretarul general face cunoscut  consiliului local că sunt îndeplinite condițiile prevăzute la 

art.136 alin.(8) iar proiectele de hotărârii pot fi supuse dezbaterii.   

       Deasemenea se amintește consilierilor locali prevederile art.228 alin.(1) în sensul că sunt 

obligați de a anunța la începutul sedinței consiliului local dacă există un interes personal pe care 

îl au la adoptarea unor hotărârii , anunț care se consemnează în procesul verbal al sedinței.   

         Astfel că dl.Radu STANCU- primarul comunei , supune la vot proiectul ordinii de zi. 

        Metoda de vot este: vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Ca urmare a votului proiectul ordinii de zi a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

        Se solicită ca în conformitate cu prevederile art.123 alin.(1) și (4) din OUG nr.57/2019   să 

se facă propuneri pentru alegerea președintelui de ședință .   

         Doamna Ioana CRUDU - propune pentru președinte de ședință pe dl.Marian PUȚARU. 

         Nu mai sunt alte propuneri. 

         Se supune la vot propunerea făcută. Ca urmare a votului se constată că dl. Marian 

PUȚARU este ales președinte de sedință cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre devenind 

hotărârea nr. 48/28.08.2023. 

        Dl. Marian PUȚARU este invitat să preia lucrările ședinței. 

       Se dă cuvântul secretarului general spre a  supune la vot procesul verbal al şedinţei 

anterioare în condițiile art.138 alin.(15). 

        Supus la vot procesul verbal al şedinţei anterioare a fost aprobat cu unanimitate de voturi.        

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

execuției bugetare pe secțiunea de funcționare și secțiunea de dezvoltare ale bugetului local al 

comunei Cornești  pentru trim.II / 2023 și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

       După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 

specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Dl.CRĂCIUN –are câteva întrebări: când s-a evaluat bugetul a spus că a prins o sumă mare 

la culte -610 mii lei iar la sănătate un procentaj de  100 % respectiv 98% a fost cheltuit până la 

jumătatea anului , dorește un raport scris la nivel de subcapitol cum s-au cheltuit acești bani . 

        Dl.IONIȚĂ – culte și religie s-a consumat suma de 3288456 lei, dorește un tabel cu sumele 

și unde s-au dus banii, are acest tabel ? 

        Doamna Chiriță – nu-l are dar o să-l facă, nu se face așa ușor. 

        Dl.IONIȚĂ – 3 miliarde este mult…. 

        Doamna CHIRIȚĂ – sumele  pentru  dosare executare silită, de aici au fost plătite . 

        Dl.IONIȚĂ – cum a luat de la acest capitol ?! trebuia duse în altă parte, să-i facă scris. 

        Doamna CHIRIȚĂ - se poate face prin note contabile. 

        Dl.IONIȚĂ – o problemă este la venituri , că tot s-a întâmplat accidentul la comuna vecină  

La cap.16.02.50 prevederea în buget este 0 lei. 

        Doamna CHIRIȚĂ – la acesta capitol nu este prevedere pentru societăți. 

        Dl.primar – nu primăria emite autorizațiile de funcționare ci ISU dă autorizații . 

        Dl.IONIȚĂ – licența de transport pentru transport școlari este expirată, nu există persoană 

desemnată ……utilajele nu a inspecții , clasificări, nici un utilaj nu are nimic, licență de 

transport. 

        Dl.Florin GHEORGHE- s-a spus de colegi, să alocăm pentru școli ce le trebuie iar la sport 

să se acorde sprijin. 

        Dl.primar- pentru sport se va aloca bani  și a sugerat să se înscrie copii la competiții 

sportive. 

        Dl.GHEORGHE- se încasează bani de la copii 100 lei /lună de către antrenor. 

        Dl.IONESCU – antrenorul să fie invitat în ședința consiliului local . 

        Nu mai sunt discuții. 

 

 

 

 



 

 

 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea execuției 

bugetare pe secțiunea de funcționare și secțiunea de dezvoltare ale bugetului local al comunei 

Cornești  pentru trim.II / 2023 a fost aprobat cu 11 voturi pentru și 3 abțineri, se abțin : dl. Ion 

BURLACU, doamna Ioana CRUDU și dl.Gheorghe IONIȚĂ  proiectul de hotărâre devenind 

hotărârea nr. 49/28.08.2023. 

       Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și 

completarea Hotărârii nr.7 din31.01.2023 privind aprobarea proiectului "Sistem de Management 

Integrat al Deșeurilor din Județul Dâmbovița – OBIECTIV – Instalație de Tratare Deșeuri 

Colectate Separat și Centru de Aport Voluntar Șotânga"  și se dă cuvântul să-l prezinte  

inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

         Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre pentru modificarea și completarea 

Hotărârii nr.7 din31.01.2023 privind aprobarea proiectului "Sistem de Management Integrat al 

Deșeurilor din Județul Dâmbovița – OBIECTIV – Instalație de Tratare Deșeuri Colectate Separat 

și Centru de Aport Voluntar Șotânga" a fost  aprobat cu unanimitate de voturi,  proiectul de 

hotărâre devenind hotărârea nr. 50/28.08.2023. 

                               Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre  privind aprobarea  

 structurii organizatorice și a statului de funcții al comunei Cornești, județul Dâmbovița și se dă 

cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt.  

        Dl.CRĂCIUN- se respectă ordonanța ce va să vină , dar era mai bine ca posturile vacante să 

fie eliminate definitiv pentru că unele sunt inutile : consilierul personal , administratorul public, 

la contabilitate lucrează un singur contabil este puțin …..nu este de acord cu desființarea postului 

de șofer II nu se mai leagă cu achiziția de microbuze școlare  și nu este de acord cu  înființarea 

postului de magaziner, cel mai bine este înzestrat compartimentul agricol , care are toate 

posturile ocupate, rar întâlnit și totuși lucrurile merg din ce în ce mai rău, nici cu asta nu este de 

acord .O echipă este puternică nu prin numărul de posturilor,  ci prin calitatea  celor care compun 

această echipă. 

        Dl.BURLACU- de ce ne trebuie I.T nu avem firmă de consultanță ?! 

        Dl.Primar – dă explicații cu privire la intenția de modificare a organigramei în sensul de a 

acoperii activitatea cu posturile necesare în domeniile deficitare înainte de a fi desființate prin 

ordonanța ce se preconizează să apară. 

        Dl.CRĂCIUN – nu era bine să fi fost ocupate până acum ?! 

        Secretarul general dă explicații cu privire la necesitatea modificării organigramei. 

        Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea structurii              

organizatorice și a statului de funcții al  comunei Cornești, județul Dâmbovița a fost respins cu 5 

voturi pentru și 9 abțineri.Au votat pentru: dl. Ion IONESCU , dl.Florin GHEORGHE, Daniel 

CRISTEA , Ion CRISTEA, Aurel-Dragoș BADEA, sau abținut dl.Gheorghe IONIȚĂ, doamna 

Ioana CRUDU, dl. Gabriel ION , dl.Vasile ȘERBAN, dl.Ion BURLACU, dl.Adrian CRĂCIUN, 

dl.Ion TUDORACHE, dl.Victor DAN și dl.Marian PUȚARU. 

        Dl.IONIȚĂ și așa a mai fost modificată  și nu mai putem să o modificăm în termen de 6 

luni…… 

        Secretarul general solicită cuvântul pentru a face precizări deși proiectul a fost respins : așa 

cum a fost specificat și  în referatul de aprobare și în raportul compartimentului resurse umane ,  

 

 



 

 

 

sunt respectate prevederile art.518 alin.(6) din Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.57/2019 

privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare în sensul că nu au fost  

modificări ale structurii organizatorice într-un interval de 6 luni consecutive cu excepția situației 

în care intervin modificări legislative, la adoptarea Hotărârii nr. 39 din 26.06.2023 privind 

aprobarea structurii organizatorice și a statului de funcții al comunei Cornești, județul Dâmbovița 

s-a avut în vedere adresa nr.14797/12.04.2023  Instituției Prefectului- Județul Dâmbovița  prin 

care s-a comunicat numărul maxim de posturi  pentru anul 2023 și astfel s-a impus aprobarea 

unei noi organigrame. 

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

rectificării bugetului local, validarea dispoziției nr.294 din 16.08.2023, aprobarea anexei 2 -Lista 

obiectivelor de investiții pe anul 2023 și a  anexei 3Programul de investiții publice pe surse de 

finanțare și virarea de credite în cadrul aceluiaș capitol în trim.III pentru anul 2023 și se dă 

cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

       Dl.CRĂCIUN-prin HCL nr.30/2022 s-a aprobat devizul general pentru suma de 1462656 lei, 

în lista de investiții pentru anul 2023 este prinsă o suma mai mică prin HCL nr. 21/26.04.2023 s-

a virat 451 mii lei iar acum s-a solicitat 581 mii lei , nu corespunde. 

       Doamna CHIRIȚĂ s-a mai plătit o sumă 181 mii lei după care cele două sume. 

       Dl. CRĂCIUN solicită ca la recepție să se prezinte situațiile de lucrări și facturile. 

       Doamna CHIRIȚĂ -aceste documente sunt depuse și la MDLPA . 

       Dl.Florin GHEORGHE- cu chiu, cu vai s-a realizat obiectivul , multumită celor implicați , 

pentru că cetățenii aveau nevoie de acest obiectiv. 

       Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

       Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

       Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării 

bugetului local, validarea dispoziției nr.294 din 16.08.2023, aprobarea anexei 2 -Lista 

obiectivelor de investiții pe anul 2023 și a  anexei 3Programul de investiții publice pe surse de 

finanțare și virarea de credite în cadrul aceluiaș capitol în trim.III pentru anul 2023a fost aprobat 

cu unanimitate de    voturi  proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr.51/28.08.2023. 

              Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Devizului general actualizat după finalizarea procedurilor de achizitie publica pentru obiectivul 

de investiții ”Modernizare drumuri de interes local în comuna Cornești ,judetul Dâmbovița”  și 

aprobarea  principalilor indicatori economici și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Dl.CRĂCIUN-  iată că lucrurile s-au urnit și o să avem asfalt la Ibrianu , suma din devizul 

acesta  este mai mică,  deși se păstrează aceiași sumă la  cheltuieli diverse și neprevăzute, se taie 

puțin de la totalul general însă se taie de la C+M și astfel și de la totalul general , trebuie întrebat 

proiectantul de ce nu s-a tăiat de la început ?!!! 

        Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

              Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea Devizului general 

actualizat după finalizarea procedurilor de achizitie publica pentru obiectivul de investiții 

”Modernizare drumuri de interes local în comuna Cornești ,judetul Dâmbovița”  și aprobarea  

principalilor indicatori economici a fost aprobat cu unanimitate de  voturi  pentru,  proiectul de 

hotărâre devenind hotărârea nr.52/28.08.2023. 

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind neasumarea 

responsabilităţii organizării şi derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru 

pentru achiziţia produselor şi a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru 

derularea măsurilor educative aferente Programului pentru școli al României în perioada 2023-

2029- și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

 

 



 

 

 

 

       După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de  

specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Nu sunt discuții. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind neasumarea responsabilităţii 

organizării şi derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziţia 

produselor şi a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor 

educative aferente Programului pentru școli al României în perioada 2023-2029 fost aprobat cu 

unanimitate de voturi  proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr.53/28.08.2023. 

               Se trece la pct.-ul -Interpelări, întrebări, petiții și alte probleme diverse. 

        Dl.CRĂCIUN- apropo.. de drumuri, atenție dl.viceprimar atenție la fondul de garanție acolo 

să nu fie 0; doamna secretar: a solicitat raport cu pașii de urmat pentru a face un târg piețe și 

oboare acest lucru trebuie să-l facem pentru a se stânge bani la bugetul local. 

                Pentru dl.Primar:  

        - i-a trimis cineva  fotografii cu o caminonetă cu cineva care descărca gunoaie pe  pășune la 

Ibrianu , ce măsuri s-au luat ?!  

 - Circulă în spațiul public că  la noi în unitate s-au obținut fonduri de la APIA pe dosare 

măsluite, pentru a desminți acest lucru  să se întocmească tabel cu cei care au întocmit  și pentru 

ce programe cu fonduri europene, tabel cu nume prenume, satul și  măsura accesată. 

               Dl.Primar- se va face o situație , cetățenii trebuiau să îndeplinescă niște condiții . 

               Dl.CRĂCIUN – nu-i vine să creadă , dar câte se întâmplă ..... 

               Dl.Primar- s-a luat măsuri de către poliția locală cu privire la camioneta care a aruncat 

gunoi . 

               Dl.Florin GHEORGHE- referitor la incidentul de la Crevedia , avem responsabilități , să ne 

punem la adăpost. 

                Dl.Primar- s-au făcut adrese să aducă autorizațiile de funcționare de la ISU. 

                Dl.BURLACU- câte balastiere sunt pe raza comunei ? apa a secat  din cauza balastierelor. 

- Situația loganului de INS, să fie înmatriculat și să-l dea dlui viceprimar pentru că este  

demnitar. 

    Dl.IONIȚĂ – stadiul grădiniței  noi , bani au fost , trebuia făcut conform proiectului , care  

este stadiul autorizației de funcționare , este normal ca grădinița să nu aibă autorizație de 

funcționare ?! 

   NIȚĂ Geta – lucrează  un teren de la def.Dinca Marin care nu are titlul de proprietate emis  

iar acum o altă persoană care a cumpărat un teren de la altcineva i-a ocupat terenul , ce face ? 

   Dl.Primar-doamna a fost la primărie și i s-a spus cum să procedeze, iar ulterior s-a  găsit și  

fisa de punere în posesie, fișă pe care moștenitorii deja o aveau , însă pentru emitere T.P. trebuie 

să aducă schițe întocmite de persoane autorizate. 

         Dl.Primar – solicită secretarului general să facă câteva precizări. 

         Secretarul general face cunoscut pași în vederea obținerii titlului de proprietate. 

         Dl.CRĂCIUN – cadastristul a procedat corect însă persoana a fost frustrată, doamna 

inginer să se deplaseze în teren , să-i arate care este terenul. Se termină mandatul și nu s-au 

îndreptat lucrurile. Solicită să se facă deplasări în teren, în raportul anual de activitate a scris că 

s-a deplasat în teren. 

         Dl.Primar – aduce la cunoștiință situația unei persoane care deține o locuință unde nu 

locuiește nimeni și totuși i s-a facturat taxa de habitat nu știe cum să procedeze să fie scutit. 

         Dl.ION Gabriel- trebuia să sesizeze că are în factura taxa de habitat și să solicite scutire .    

                Nu mai sunt alte discuții, ordinea de zi este epuizată dl. președinte de sedință declară 

lucrările ședinței închise .                        

         Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.   

               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                     SECRETAR GENERAL,                                                                                                                 

                   Marian PUȚARU                                                         Gheorghița STAN 


